
Małgorzata Spirowska 

Radna RM w Karczewie

Karczew, 14.10.2021 r.

Pan Michał Rudzki 
Burmistrz Karczewa /1 |!
Za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Piotra Żelazki

Interpelacja

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
z 2020 r., poz. 713) składam interpelację do Burmistrza Karczewa w  sprawie cięć 
pielęgnacyjnych drzew na Osiedlu Ługi w  Karczewie w  dniu 4.10.2021 r.

Stan faktyczny:

Na Osiedlu Ługi dokonano „cięć pielęgnacyjnych" drzew i krzewów, rosnących w  pasach 
drogowych jak również na terenach Osiedla Ługi- Otwockiej Spółdzielni Mieszkaniowej.

Pytania dotyczące interpelacji:

1. Czy te cięcia były zlecane, uzgadniane z Urzędem Miejskim w  Karczewie?
2. Kto był odpowiedzialny za zgodne z przepisami (Ustawa o ochronie przyrody) cięcia? 
Oszpecone kikuty drzew pozwalają domniemywać, że prace zostały przeprowadzone 
nieprofesjonalnie, bez jakiegokolwiek nadzoru fachowca.
3. Jeżeli cięć dokonała spółka gminna, to proszę o informację czy dokonano rozliczenia z OSM 
-  proszę o dołączenie kopii faktury za wykonane usługi.

Proszę o przysłanie odpowiedzi do Biura Rady oraz na mój adres e-mail.

Z poważaniem,


